
FSV
FÖRENINGEN SVERIGES VATTEN- och VINDKRAFTSKOMMUNER och REGIONER

PROTOKOLL
från styrelsemöte onsdagen den 22 oktober 2024, lokal North Sweden Office, Stockholm

Närvarande:
Erik Lövgren, Ånge, ordförande
Anders Rosell, Orsa, 1:e vice ordförande
Veronica Håkansson, Storuman
Åke Hantoft, Laholm
Björn Mårtensson, Ovanåker
Lena Goldkuhl, Boden
Anna Melin Nyström, Torsby
Lennart Raswill, Ragunda (deltagande via teams)

Övrig närvarande:
Charlotta Kristow, sekreterare

§1 Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordföranden Erik Lövgren som hälsade deltagarna välkomna.
Notering av närvarande.

§2 Val av justerare
Beslutades att Björn Mårtensson, Ovanåker, utses att justera dagens protokoll jämte
ordföranden.

§3 Dagordning
Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen.

§4 Föregående protokoll
Protokoll från styrelsemöte 240530 samt 240904 hade varit utsända inför mötet.
Inga synpunkter framkom varför det beslutades att nämnda protokoll läggs till handlingarna.

§5 Utvärdering av riksdagsträff

Ledmöterna utvärderade riksdagsträffen med ett helhetsbetyg som var allmänt positivt. Det

som särskilt omnämndes var inslaget från SKR om kommunernas ekonomi, det faktum att båda

kraftslagen vatten- respektive vindkraft fanns på agendan samt att utbytet med vår norska

systerförening LVK fortgår. Vidare var det ett gott samtalsklimat runt bordet och där åtta

riksdagsledamöter hörsammat inbjudan och deltog i träffen. Ett särskilt tack till riksdagsledamot

Malin Larsson som ordnat ett trevligt mottagande i riksdagshuset och styrt så att föreningen

fick tillgång till ett jättefint konferensrum.

§6 Ekonomirapport

Ekonomirapporten 240101-240930 hade varit utsänd inför mötet. Lotta Kristow kommenterade

att föreningens ekonomi löper på enligt plan. Vidare meddelades att föreningens

ekonomifunktion, Företagsservice i Bollnäs, avser att upphöra med verksamheten och att

föreningen därför behöver se sig om efter en ny redovisningsbyrå inför kommande

bokföringsår. Därefter lades ekonomirapporten till handlingarna.

§7 Medlemsansökan Härnösands kommun

Beslutsunderlag gällande Härnösand kommuns ansökan om medlemskap i föreningen hade

skickats ut inför mötet. Styrelsen beslutade att anta Härnösands kommun som medlemmar i

föreningen FSV.
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§8 Verksamhetsplan 2024-2025

Mötet diskuterar kommunikation och medlemsrekrytering. Centrala budskap i

kommunikationen framgent bör handla om att värdebehållningen ska vara teknikneutral,

fördelningstekniskt rättvis och även gälla ersättning för befintlig kraft. Diskussionen landar vid

att ersättning per Kwh kanske är det mest rättvisa. Den norska modellen för ersättning är

fortsatt en förebild för det svenska påverkansarbetet. Vidare bör föreningen flytta fram

positionerna genom att oftare försöka bli remissinstans i för oss relevanta frågor.

Kommunikationskanaler för att nå fram med föreningens budskap kan vara att synas på fler

digitala plattformar förutom facebook, till exempel LinkedIn. Frågan om vem som kan ta ett

större ansvar för att bevaka och uppdatera aktiviteten på dessa plattformar är föremål för

fortsatta diskussioner. Vidare är det bra om föreningen kan vara synlig på målgruppsrelaterade

konferenser och kongresser med flera sammanhang för att påtala och samla stöd för FSV:s

arbete. Allmänt gäller att föreningens och ledamöternas nätverk bör användas och nyttjas till

spridning av föreningens budskap och för att intressera fler kommuner/regioner för

medlemskap.

När det gäller material för marknadsföring så behöver föreningen ta fram eller uppdatera en

rad verktyg. Det handlar om material såsom bildspel, underlag för informationsfolder, eventuell

roll- up samt en rad faktaunderlag samt argumentsamling.

Mötet diskuterade också frågan om ett utökat presidium och det beslutades att välja Björn

Mårtensson, Ovanåker till att fortsättningsvis ingå i föreningens presidium.

Vidare beslutade styrelsen att sekreteraren ska ta fram funktionsadresser (mail) till samtliga

medlemskommuner för kommande utskick med syfte att hålla medlemmarna informerade om

föreningens arbete.

§8 Övriga frågor

Ingen övrig fråga.

§9 Nästa möte

Nästa möte hålls den 7 november kl 8- 10 via teams.

§10 Mötets avslut

Erik Lövgren tackade deltagarna samt förklarade mötet för avslutat.

Ånge den 28 oktober 2024

Charlotta Kristow Erik Lövgren

Sekreterare Ordförande

Björn Mårtensson

Justerare
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Lena Goldkuhl, Boden
Anna Melin Nyström, Torsby
Lennart Raswill, Ragunda (deltagande via teams)


Övrig närvarande:
Charlotta Kristow, sekreterare


§1 Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordföranden Erik Lövgren som hälsade deltagarna välkomna.
Notering av närvarande.


§2 Val av justerare
Beslutades att Björn Mårtensson, Ovanåker, utses att justera dagens protokoll jämte
ordföranden.


§3 Dagordning
Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen.


§4 Föregående protokoll
Protokoll från styrelsemöte 240530 samt 240904 hade varit utsända inför mötet.
Inga synpunkter framkom varför det beslutades att nämnda protokoll läggs till handlingarna.


§5 Utvärdering av riksdagsträff


Ledmöterna utvärderade riksdagsträffen med ett helhetsbetyg som var allmänt positivt. Det


som särskilt omnämndes var inslaget från SKR om kommunernas ekonomi, det faktum att båda


kraftslagen vatten- respektive vindkraft fanns på agendan samt att utbytet med vår norska


systerförening LVK fortgår. Vidare var det ett gott samtalsklimat runt bordet och där åtta


riksdagsledamöter hörsammat inbjudan och deltog i träffen. Ett särskilt tack till riksdagsledamot


Malin Larsson som ordnat ett trevligt mottagande i riksdagshuset och styrt så att föreningen


fick tillgång till ett jättefint konferensrum.


§6 Ekonomirapport


Ekonomirapporten 240101-240930 hade varit utsänd inför mötet. Lotta Kristow kommenterade


att föreningens ekonomi löper på enligt plan. Vidare meddelades att föreningens


ekonomifunktion, Företagsservice i Bollnäs, avser att upphöra med verksamheten och att


föreningen därför behöver se sig om efter en ny redovisningsbyrå inför kommande


bokföringsår. Därefter lades ekonomirapporten till handlingarna.


§7 Medlemsansökan Härnösands kommun


Beslutsunderlag gällande Härnösand kommuns ansökan om medlemskap i föreningen hade


skickats ut inför mötet. Styrelsen beslutade att anta Härnösands kommun som medlemmar i


föreningen FSV.







§8 Verksamhetsplan 2024-2025


Mötet diskuterar kommunikation och medlemsrekrytering. Centrala budskap i


kommunikationen framgent bör handla om att värdebehållningen ska vara teknikneutral,


fördelningstekniskt rättvis och även gälla ersättning för befintlig kraft. Diskussionen landar vid


att ersättning per Kwh kanske är det mest rättvisa. Den norska modellen för ersättning är


fortsatt en förebild för det svenska påverkansarbetet. Vidare bör föreningen flytta fram


positionerna genom att oftare försöka bli remissinstans i för oss relevanta frågor.


Kommunikationskanaler för att nå fram med föreningens budskap kan vara att synas på fler


digitala plattformar förutom facebook, till exempel LinkedIn. Frågan om vem som kan ta ett


större ansvar för att bevaka och uppdatera aktiviteten på dessa plattformar är föremål för


fortsatta diskussioner. Vidare är det bra om föreningen kan vara synlig på målgruppsrelaterade


konferenser och kongresser med flera sammanhang för att påtala och samla stöd för FSV:s


arbete. Allmänt gäller att föreningens och ledamöternas nätverk bör användas och nyttjas till


spridning av föreningens budskap och för att intressera fler kommuner/regioner för


medlemskap.


När det gäller material för marknadsföring så behöver föreningen ta fram eller uppdatera en


rad verktyg. Det handlar om material såsom bildspel, underlag för informationsfolder, eventuell


roll- up samt en rad faktaunderlag samt argumentsamling.


Mötet diskuterade också frågan om ett utökat presidium och det beslutades att välja Björn


Mårtensson, Ovanåker till att fortsättningsvis ingå i föreningens presidium.


Vidare beslutade styrelsen att sekreteraren ska ta fram funktionsadresser (mail) till samtliga


medlemskommuner för kommande utskick med syfte att hålla medlemmarna informerade om


föreningens arbete.


§8 Övriga frågor


Ingen övrig fråga.


§9 Nästa möte


Nästa möte hålls den 7 november kl 8- 10 via teams.


§10 Mötets avslut


Erik Lövgren tackade deltagarna samt förklarade mötet för avslutat.


Ånge den 28 oktober 2024


Charlotta Kristow Erik Lövgren


Sekreterare Ordförande


Björn Mårtensson


Justerare





